
 

 
 
Betreft: vragenhalfuurtje donderdag 12 december 2019 
Onderwerp: Technisch onderwijs Maurick College 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Het Maurick College. 
In het Brabants Dagblad van gisteren, woensdag 11 
december, sluit Rector van der Linden verdere groei van 
het Maurickcollege niet uit en geeft aan met de gemeente 
in gesprek te zijn over uitbreiding van het technisch 
onderwijs. Hij noemde hierbij integratie bovenbouw 
vmbo-t met havo en vwo. 
Mede naar aanleiding van deze uitspraken heeft de fractie 
van Gemeentebelangen de volgende vragen: 
 
1. Waarom is de gemeente gesprekspartner in het kader 

van uitbreiding en integratie van het technisch 
onderwijs?  

2. Betekent uitbreiding van het technisch onderwijs ook 
een verbreding van het aanbod? 

3. Zo nee, in hoeverre wendt de gemeente i.c. het college 
haar invloed aan ter verbreding van het aanbod ten 
gunste van de Vughtse vmbo leerlingen op het gebied 
van technisch onderwijs? 

 
Met vriendelijke groeten, 
Fractie Gemeentebelangen. 
 
 
 


